
СПЕЦИАЛНО ПРИЛОЖЕНИЕ

ПАВЛИКЕНИ 
РЕСТАРТ

на 27 юни 2024 г.

с целия национален тираж на вестник “24 часа”
и онлайн на сайта 24chasa.bg

Вашето послание ще достигне до над 2 милиона души –
нашите читатели са ваши потенциални клиенти

Разпространение – безплатно с тиража на вестник “24 часа”

PDF на приложението ще бъде качено на сайта www.24chasa.bg, който има 
над 1 800 000 уникални посещения месечно, като първия ден ще стои в най-
видимата част на сайта в “Топ теми” или “Най-четено”. Може да се изтегли и 
чете напълно безплатно от читателите.

В приложението ще разкажем за настоящето и бъдещето на 
региона, перспективите за развитие, големите компании и големите 
инвестиционни проекти, образованието, културата, историята и 
забележителностите.

Ден на излизане: 27 юни 2024 г.
Краен срок за заявяване на реклама и ПР материали: 20 юни 2024 г.

Павликени
.....................................................................

Със 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваСъс 163 млн. леваЧ
Е

Т
В

Ъ
Р

Т
Ъ

К
,2

9
Ю

Н
И

20
23

Г.

инвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 годиниинвестиции за 12 години

Кметът Емануил Манолов:

Посрещаме своя
празник с чиста
вода и нови
места за отдих

� Интервю на II и III стр.

градът е жив,
удобен и
екологиченДИМА МАКСИМОВА тор и прилежаща инфраструктура. Та-

ка отходните води на града вече не се
изливат в река Павликенска.

Друга екостъпка е рекултивацията
на старото общинско депо за бито-
ви отпадъци. Инвестицията беше на
стойност 3,3 млн. лв. и подобри екоха-
рактеристиките на района, предотвра-
ти замърсяването на природата, както
и рисковете за здравето на хората.

Над 50% от общинската пътна мре-
жа бяха обновени.

Основната цел на местната власт е
удобствата на големите градове да ги
има и в Павликени, така че хората да
предпочетат да останат в спокойния
град. Спортни обекти като покрития
плувен басейн, ремонтът на градския
стадион, изграждането на фитнес пло-
щадки на открито

облагородяват
градската среда
Преди месец в двора на СУ “Бачо

Киро” беше възстановено футболно-
то игрище, а запуснато междублоко-
во пространство придоби нов облик
със спортна площадка и детски кът.
След сериозен ремонт се повиши
енергийната ефективност и на сгра-
дата на МБАЛ.

С проекти по “Красива България”
за изграждане на детски площадки
бяха реновирани дворовете на всич-
ки детски градини.

През миналата година бяха откри-
ти и ремонтираните сгради на храм
“Рождество на Пресвета Богородица”
и на читалище “Братство 1884”.

Съвместно с партньори от румън-
ския окръг Кълъраш беше завършен
проект за превенция на бедствия и
аварии. Успехът мотивира двете ин-
ституции да обсъждат следващ
проект - за мониторинг на замърся-
ването на въздуха, почвата и водите.

Целта на местната
власт е да създаде
комфорт, както в

областните центрове,
за да останат

хората да живеят
в родния край

156 055 752 лева за изпълнението
на 65 инфраструктурни обекта и 6
890 424 лева за 39 проекта за со-
циална грижа, интеграция на малцин-
ствата и различни меки мерки са ин-
вестирани в община Павликени за 12
години.

Това са обобщени числа от всички
източници на финансиране, включи-
телно и от държавния бюджет. Данни
за

инвестициите в
последните 3 мандата

представи кметът инж. Емануил Мано-
лов.

Първият проект с финансиране от
ЕС е завършен през 2012 г. за обно-
вения централен площад “Свобода”.
Оттогава местната власт ударно рено-
вира общински пътища, водопроводни
мрежи, санира обществени сгради.
Ефектът се вижда не само в общин-
ския център, но и в останалите 19 на-
селени места.

Със средства от Кохезионния фонд
на ЕС е изпълнен най-големият
проект в общината - за градската
пречиствателна станция за отпадни
води - 30,7 млн. лв. са вложени в съо-
ръжението заедно с довеждащ колек-

ЕСТАРТ ПАВЛИКЕНИ IIIЧЕТВЪРТЪК, 29 ЮНИ 2023 г.

80 г. като по-добро място
за живеене – с чиста вода
и нови кътчета за отдих

- Работихте по мерки за
енергийна ефективност на об-
ществени сгради, има ли вече
цифрово изражение ефектът
от тези инвестиции в града?

- Наистина усилено въвежда-
ме енергийна ефективност в об-
ществените сгради. Училищата,
детските градини, домът за ста-
ри хора в Караисен, болницата,
читалището са ярки примери за
подобрената енергийна ефек-
тивност след санирането им.

През 2022 г. община Павлике-
ни изтегли нисколихвен заем,
за да изпълни енергоспестява-
щи мерки в покрития плувен ба-
сейн, които да намалят разхо-
дите за ток.

Изградена беше ВЕИ
система от 90 слънчеви
колектора за битова
гореща вода

и бяха монтирани 3 газови коте-
ла за отопление и за подгрява-
не на водата от слънчевите ко-
лектори. Въведохме тази систе-
ма точно преди драстичното
увеличение в цената на тока и
нашата далновидност бързо се
доказа.

Това ни позволи дори и в пе-
риода на най-скъпите цени на
тока плувният басейн да не за-
тваря.

- Сред приоритетите ви е и
доизграждането на обходния
път на Павликени, на какъв
етап е реализацията?

- Многократно съм подчерта-
вал, че обходният път на Павли-
кени трябва да бъде завършен,
преди да е достигнало до наша-
та община строителството на
близкия лот 5 от магистрала
“Хемус”. Иначе има огромен
риск за жителите на града.

Идейният проект е одобрен и
е възложено довършване на
техническия проект. Следва съ-
гласуване с няколко институции,
после отчуждаване на засегна-
тите имоти. Едва тогава ще се
търси финансиране и реално из-
пълнение. Всичко това е в пра-
вомощията на АПИ. Ние като
местна власт само периодично
питаме и се молим да погледнат
сериозно на нашия проблем.

- С какво от работата си ка-
то кмет през последните 12 г.
най-много се гордеете?

- Най-много се гордея, че бла-
годарение на цялостната ни ра-
бота

за Павликени
навсякъде се
говори с уважение.
Наши добри практики
се споделят,

колеги черпят опит от нас,
партньорите и изпълнителите на
дейности ни сочат като корек-
тен възложител. Общините
партньори от чужбина разчитат
на нас да бъдем водещи в съ-
вместните ни проекти. От една
страна, това е показателно за
качеството на работата ни. От
друга - носи престиж за всички
жители на общината.

Павликени 4 пъти поред беше
удостоен с Европейски етикет
за иновации и добро управле-

ние на местно ниво. Значи из-
пълняваме местните политики
по най-добрия и прозрачен на-
чин.

- Къде допуснахте грешки и
кои проблеми на града оста-
наха нерешени?

- Проблем, който не можем
да преодолеем, е масовото
разпространение на фалшиви
новини. За съжаление, много
граждани предпочитат да по-
вярват на анонимни източници
в интернет, вместо да попитат
общинската администрация
какви са фактите. Кампанията
се активизира в навечерието
на местните избори. Целта є е
ясна. Това не е грешка на
местната власт, но означава,
че трябва да информираме по-
усилено за всички свои дейно-
сти, за да бъдат правилно раз-
брани от гражданите.

- Какви ще са изненадите
за 80-годишнината на Павли-
кени?

- Най-голямата изненада до-
тук беше концертът със светов-
ни звезди, какъвто за първи
път се случва в града ни. Пока-
нихме C-Block - денсзвезди,
които са много популярни още
от 90-те години. Те приеха по-
каната ни, а концертът беше
цял фестивал на стадиона.

Втората изненада е пореди-
цата от рекламни видеоклипо-
ве, които създадохме за тури-
стическите обекти в общината.
За първи път

проявяваме
целенасочена активност
да популяризираме
културно-историческото
наследство,

което имаме, а не е напълно по-
знато в страната.

Празничният ден - 29 юни,
обещава още много радостни
емоции за жителите на града и
пореден повод да се гордеят с
него.

С празнична
литургия в

обновената
църква

“Рождество на
Пресвета

Богородица”
започва Денят

на покровителите
на Павликени
св. св. Петър

и Павел.

ЕСТАРТ ПАВЛИКЕНИ IIЧЕТВЪРТЪК, 29 ЮНИ 2023 г.

Кметът
Емануил
Манолов: Градът посреща своите

бъде финансиран от един из-
точник или с един проект. За-
това

разделихме големия
инвестиционен проект
на етапи и
кандидатстваме с тях
през различни програми
В момента напредва изпълне-

нието на шестия от тези етапи,
като в неговия край ще сме по-
крили 80% от площта на града.
Проявихме гъвкавост и резулта-
тът е, че Павликени има много
по-добра водопроводна мрежа
от градовете с нашата големи-
на.

Новите водопроводи означа-
ват по-добро качество на живот
- подобрено водоснабдяване,
по-малко загуби на вода по
мрежата, повишено налягане.

- Безводието в селата в об-
щината обаче продължава,
получихте ли очакваните 1
млн. лева, за да достроите во-
допровода за село Върбовка?

- Безводието е болезнена те-
ма, но тя има своето обяснение
с природните процеси и измене-
нието на климата. Далеч над
способностите на местната
власт е да се бори с тях, но
концентрираме усилията си да
изградим нужните инсталации
за намаляване на загубите по
мрежата - така направихме в
село Караисен и Бяла черква.
Както и да намерим нови източ-
ници на вода и да координира-
ме усилията си с централната
власт.

Допълнителното
водоснабдяване
на село Върбовка
е ключов проект,

защото това е селото с най-го-
лям брой жители в нашата об-
щина. Премахването на пробле-
ма там ще реши косвено и про-
блема на близкото село Димча,
тъй като в момента ползват общ
източник.

Миналата година с постано-
вление на МС получихме поло-
вината от нужните средства и
строителят вече е изпълнил съ-
ответния обем работа. Тогава
обещанието от правителството
беше, че през 2023 г. ще полу-
чим и другата половина, за да
завършим проектите.

В подобна ситуация са десет-
ки общини и всички очакваме
второто плащане. За довършва-
не на проекта са нужни 1,1 млн.
лв. Сумата е голяма и не мо-
жем да я осигурим чрез капита-
ловата ни програма и местните
приходи. При липсата на държа-
вен бюджет обаче е под въпрос
кога ще се случи това.

Темата с безводието е общ
проблем за цяла Северна Бъл-
гария. При нас в общинската
администрация назначихме ек-
сперт, който да се фокусира из-
ключително и само върху тези
проблеми. Активно търсим ре-
шения, които са различни за
различните населени места.
Възложили сме проучвателни
сондажи.

Търсим координация с дър-
жавните звена чрез напоител-
ните канали да направим орося-
ване на почвата и повишаване
на нивото в кладенците.

Разработваме
проекти за довеждащи
водопроводи, където
е възможно

Темата е сложна, а липсата на
държавна политика в сектора се
отразява на всички.

- Г-н Манолов, днес Павли-
кени отбелязва 80 г. от битие-
то си на град. Как се промени
той през последната година?

- Нашите цели са дългосрочни
и в последната година имаме
напредък по всяка от тях. Раз-
витието се случва в контекста
на висока инфлация, политичес-
ка криза в България, война на
километри от границата ни и
увеличени цени на електрое-
нергия.

Усещат се още и последиците
от пандемията. Въпреки това
работим целенасочено и са
факт редица подобрения в на-
шата община.

Тази година
изграждането на
нови детски кътове
и спортни площадки
се очерта като
основен приоритет

в града.
Това подобрява градската

среда и дава нови възможно-
сти за спорт и отдих на наши-
те жители.

Поредната площадка започ-
нахме да изграждаме преди
броени дни в двора на СУ “Ба-
чо Киро”. Жителите вече посе-
щават и се радват на обнове-

ния парк “Маринополци”. Едно
междублоково пространство от
запусната площ се превърна в
чудесна среда, благодарение
на детски кът и спортно игри-
ще.

В Павликени вече има и две
площадки за фитнес на откри-
то.

Реновирането на сградата на
читалище “Братство 1884” да-
де нови възможности за из-
ползване на големия салон.
Повиши се комфортът в би-
блиотеките, ателиетата и ре-
петиционните зали. Салонът
има ново озвучаване и освет-
ление.

В последните години местна-
та инициативна група, която
имаме заедно с община Пол-
ски Тръмбеш, се доказа като
ефективен инструмент за мест-
ната общност. В момента се
разработва новата стратегия
чрез поредица работни срещи
и дискусии със заинтересова-
ните страни. Очертава се раз-
мерът є в новия програмен пе-
риод да е около 10 млн. лв.
Всъщност тези интегрирани
мерки позволяват развитието
на местния бизнес, повишава-
нето на конкурентоспособност-
та, създават нови работни ме-
ста и позволяват балансирано
и устойчиво местно развитие.

- Въпреки всички трудно-
сти за общините вие непре-
къснато откривате нови
обекти - спортни и детски
площадки, реновирани об-
ществени зони. Кои са най-
значимите проекти, които ще
откроите?

- Отговорът ще ви изненада,
но проектът, който е най-ва-
жен за мен, е една от т.нар.
меки мерки, а не инфраструк-
турни обекти.

Изпълнихме демонстрацион-
ния проект, чрез който искаме
да привлечем повече жители
към осъзнато и отговорно от-

ношение към отпадъците. При-
зовахме към повторно използ-
ване на ненужни вещи и пока-
захме как може да бъде по-
стигнато.

Дадохме повече
възможности на
гражданите за разделно
събиране на отпадъците

В града са поставени контейне-
ри за изхвърляне на дрехи. С
частна фирма поставихме
т.нар. шишеяди за пластмасови
бутилки. Разполагаме със спе-
циални контейнери за прозо-
речно стъкло. Имаме и пункт за
изхвърляне на дървени мебели.
Поставихме обществени компо-
стери за зелени отпадъци.

Целта ни е да се намали ко-
личеството отпадъци, които от-
иват за депониране, а те да се
рециклират или използват по-
вторно. Вече е лицензирано и
депо за съхранение на строи-
телни отпадъци - предстои към
него да се изгради везна, офис
сграда и ограда.

Този проект е резултат от ця-
лостното ни осъзнаване за от-
говорност към околната среда
и управлението на отпадъците.

След разговори с румънските
ни партньори от Кълъраш вече
подготвяме нов общ проект.
Чрез него ще можем да напра-
вим мониторинг за чистотата
на въздуха, водите и почвите -
темата е важна за всички жи-
тели на нашата община. Също
така ще облагородим зелени
зони и ще изградим велоалеи.

Зелените мерки и опазването
на природата са ключов прио-
ритет за нас.

- Докъде стигна подмяната
на оставащите 20% от водо-
проводната мрежа?

- В технически план това е
най-сложният проект, който из-
пълняваме в града. Основната
трудност дойде оттам, че тол-
кова скъп проект не може да

ДИМА МАКСИМОВА

� Безводието е голям
проблем, затова
назначихме експерт,
който да се фокусира
изключително и само
върху тези задачи
� С различни мероприятия
се стремим да се
намали количеството
на отпадъците, които
отиват за депониране
� В последните години
местната инициативна
група, която е заедно
с Полски Тръмбеш,
се доказа като
ефективен инструмент
за общността



Цените са без ДДС

СПЕЦИАЛНО ПРИЛОЖЕНИЕ
ПАВЛИКЕНИ РЕСТАРТ

Може да участвате с:
• Интервю на ваш мениджър/управител
• Репортаж или текст, представящ бизнеса ви – мисия, продукти и услуги, бизнес 

резултати, предстоящи проекти, постижения в сферата на CSR и employer branding.
• Рекламна страница или каре (банер в сайта 24chasa.bg)

Теми в приложението:
■ Топ данъкоплатците в Павликени и региона
■ Топ работодателите в Павликени и региона
■ Бизнес Хонорис кауза – най-значимите социални проекти, финансирани от бизнеса в региона
■ Модерните жилищни квартали на Павликени – накъде върви имотният пазар в града и 

региона
■ Инфраструктурата – кои са големите проекти, които ще променят облика на града и 

региона в следващите 10 години
■ Умен град – интелигентните системи, които подобрят управлението на ресурсите
■ Икономическите зони – накъде ще се развива бизнес картата на града и региона
■ Молове и тържища – кои са местата с най-голям стокооборот и парични потоци
■ Транспортните хъбове – актуална снимка на транспортните връзки (пътища, жп гари) и 

перспективите за развитие
■ Модерното земеделие – какви ферми за алтернативно земеделие има в региона
■ “Големите малки” – истории на местни стартъпи и предприемачи с интересен бизнес
■ Образование 4.0 – най-добрите детски градини, училища, университети и школи
■ Модерно здравеопазване – най-добрите болници, медицински кабинети, козметични студия
■ Градски легенди – интересни истории за забележителни сгради, площади, улици, местности, 

хора и други неща, които са част от фолклора на региона
■ Градски оазиси – любимите места на жителите
■ Нощният живот – зоните и местата за релакс и купон
■ Новите забележителности на региона – паркове, атракциони, молове и др.
■ Наръчник на новодошлия – 10 бързи факта за културата, навиците, градския фолклор и 

местния диалект
■ Календар на събитията – по-интересни фестивали, концерти, празници в региона до края на 

2024 г.

ЦЕНИ за ПУБЛИКАЦИИ:
Публикация с размер 100 кмм (83 мм х 50 мм) ................................................. 88 лв.

Публикация с размер 200 кмм (83 мм х 100 мм).............................................. 176 лв.

1/8 страница (126 мм х 100 мм) ....................................................................... 264 лв.

1/4 страница ...................................................................................................... 450 лв.

1/2 страница ...................................................................................................... 900 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

1/1 цяла страница ........................................................................................... 1800 лв.
Бонус: Публикуване на материала в 24chasa.bg

Промо банер: Може да комбинирате участието си в приложението

с БАНЕР на сайта 24chasa.bg – 300 x 250 px, 100 000 импресии.

Специална цена – 300 лв.


